
 

Protokół posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu  
  i Turystyki   

                             Nr 9/2016  w dniu 17.05.2016 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.30 
 

L.p Imię i nazwisko Podpis 

1. Andrzej Bielecki       

- Przewodniczący Komisji 
obecny 

 2. Piotr Pałczyński            

          - Wiceprzewodniczący 
obecny 

3. Krystyna Urbańska        
- sekretarz Komisji      

obecna 

4. Jacek Bielawski  obecny 

5. Małgorzata Osuch  obecna 

6. Robert Woźniak obecny 

7. Michał Piechocki obecny 

8. Jacek Brzostowski obecny 

9.  Michał Liske obecny 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1. _______________ 

2. ______________ 

3._____________   

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Jacek Domagalski - dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Gołańczy. 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

1.3. Ocena stanu bazy materialnej i realizacji zadań statutowych przez MOS w Gołańczy. 

1.4. Opiniowanie materiałów na sesję. 

    

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 

      

 

                 BRAK 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad.1. Przewodniczący komisji przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Ad 2. Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

  Ad.3. Oceny stanu bazy materialnej i realizacji zadań statutowych przez MOS w Gołańczy dokonał pan 

Jacek Domagalski - dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii w Gołańczy. W pierwszej części 

składanej informacji pan dyrektor omówił zadania, zajęcia, jakie prowadzone są przez MOS między 

innymi są to: zajęcia dydaktyczne, wychowawcze, terapeutyczne i inne. Ośrodek współpracuje z 

wieloma instytucjami przy realizowaniu swoich programów. Ośrodek dużą wagę przywiązuje do 

współpracy i pozytywnej relacji z rodzicami wychowanków. W ośrodku prowadzone są kółka 

zainteresowań, organizowane są rajdy, biegi, turnieje i inne. Prowadzone jest również doradztwo 

zawodowe. W drugiej części informacji pan dyrektor przedstawił stan bazy lokalowej , kadrowej oraz 

stany liczebny wychowanków.  

  

Ad.4. Materiały na sesję omówił pan Michał Piechocki, wicestarosta wągrowiecki. Członkowie komisji 

wcześniej mieli możliwość zapoznania się z wszystkimi materiałami. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała przedstawione materiały. 

 

  5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 

 Zapytania w Wągrowcu 

 

5.1. 
 

                              BRAK 

 

  

  

5.2.  Opinie  

 

 

                             BRAK 

 

5.3. Stanowiska 

                            BRAK 



                             

 

 

5.4. Wnioski 

 

                          BRAK 

 

 

 

 

 

Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

      Krystyna Urbańska                                                    Andrzej Bielecki 

 -- -----------------------------                              --------------------------------------------- 


